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Protokół Nr: XLI/2023 

 

Nazwa sesji:  XLI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  27.02.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:28 

Godzina zakończenia:  09:15 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Stanisław Mątkowski 

2. Ryszard Pietrucha 

3. Piotr Jacyk 

4. Krzysztof Gujda 

5. Antoni Mach 

6. Zenon Kociołek 

7. Ryszard Osowski 

8. Józef Litwiński 

9. Maria Preweda 

10. Franciszek Bajan 

11. Jan Dec 

12. Wiesław Kuterbach 

13. Bogusława Lichacz 

14. Waldemar Sęga 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie słowa upoważnionych w paragrafie 10 w projekcie 

uchwały w sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak zgłosił 

wniosek formalny o dodanie słowa upoważnionych w paragrafie 10 w projekcie uchwały w sprawie 

zasad i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek poddał porządek obrad pod głosowanie. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Pan wójt A. Hawrylak 

dopowiedział, że w związku z przebudową budynku wielofunkcyjnego - remiza w miejscowości Skolin 

chcemy wykonać stan surowy otwarty bez dachu. Nadmienił również, że na dach nie ma 

zabezpieczonych środków w budżecie. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 5) oraz zmiany we wcześniej uchwalanym 

regulaminie. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zasad 

i trybu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Wspólny Rozwój” na 

lata 2022-2030. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Wspólny Rozwój” na lata 2022-2030 (zał. Nr 

6). Pan radny R. Osowski zapytał jakie gminy przynależą do tej strategii. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że są to w większości gminy z powiatu jarosławskiego. Nadmienił również, że żeby 

przystąpić do strategii gminy muszą łączyć się granicami. Nasza gmina łączy się z gminą Laszki 

i Radymno, a z naszego powiatu w strategii jest również gmina Stary Dzików, który łączy się granicą 

z Wiązownicą i innymi gminami. Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Wspólny Rozwój” na lata 2022-2030 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XII/10/2016 w sprawie nadania Statutu Sołectwa. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Sekretarzowi Gminy Z. Pałczyńskiemu, który 

przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę nr XII/10/2016 w sprawie nadania Statutu Sołectwa (zał. Nr 

7). Wspomniał również, że odbyły się konsultacje społeczne w formie ankiety. Do urzędu wpłynęło 36 

ankiet z czego 25 było za wprowadzeniem zmiany w statutach, a 11 przeciw. Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę zmieniającą uchwałę nr XII/10/2016 w sprawie nadania 

Statutu Sołectwa podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości 

nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego funduszu 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie 

Oczy (zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków do wynagrodzenia: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 
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szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz wysokości nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy podjęto większością głosów, za 

13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Wstrzymuję się 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu inspektorowi K. Bołotiuch, który przedstawił 
uchwałę w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok" (zał. Nr 9). Pytań i dyskusji nie było. 
Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy 
Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok" 
podjęto jednogłośnie. 
 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

11. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w zebraniach walnych OSP, 

- w Kongresie Europa-Karpat. 

Nadmienił również, że został ogłoszony przetarg pn.: „Budowa i modernizacja infrastruktury wodno-

kanalizacyjnej wraz z wyposażeniem” oraz że znaleźliśmy się na liście na dofinansowanie do otrzymania 

samochodu średniego pożarniczego dla jednostki KRSG Łukawiec. Pan wójt poinformował również, że 

zostały otwarte zapisy do I Biegu Wielkoockiego i Nordic Walking, który odbędzie się 23 kwietnia. 

Pan radny R. Osowski zapytał czy przetarg na budowę chodników w starostwie został ogłoszony. 

Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że przetarg nie został jeszcze ogłoszony. Wg ostatnich informacji 

jakie posiada, starostwo czekało na wznowienie promesy ponieważ wygasła po 9 miesiącach od 

otrzymania dofinansowania, rząd zezwolił na wznowienie promesy 02.12.2022 r. ale przepisy ukazały 

się początkiem obecnego roku i w związku z tym były opóźnienia. Pan radny F. Bajan zapytał dlaczego 

nasza gmina nie została uwzględniona przez powiat w związku z otrzymaniem środków na remont dróg. 

Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że powiat i gmina Lubaczów otrzymali środki z Funduszu Dróg 

Samorządowych ponieważ składali wnioski, a w funduszu tym nie ma wniosków na remonty dróg. Pan 

radny F. Bajan poruszył temat przedłużenia umowy na wynajem świetlicy dla wojska w Kobylnicy 

Ruskiej. Zgłosił potrzebę analizy czy środki za wynajem zrekompensują powstałe szkody. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że jeżeli jest taka wola to można nie przedłużać umowy. Pan radny F. Bajan 

zapytał również, czy jest już osoba na zastępstwo za leśniczego. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że 

została już zatrudniona osobą na zastępstwo. Nadmienił również, że zostały obniżone ceny na zakup 

drewna. 



9 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Franciszek Bajan 

 

12. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy planowana jest naprawa działki po wycince drzew i drogi na 

Rotyskach oraz zakup kamienia w celu naprawy ubytków w drogach. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że działka ma być przywrócona do stanu odpowiedniego do użytkowania, a droga 

naprawiona. W związku z tym, że czekamy na własny sprzęt nie chcemy wynajmować kogoś z zewnątrz 

do naprawy tych dróg. Jeżeli chodzi o ubytki w drogach to czekamy aż będzie lepsza pogoda, jesteśmy 

aktualnie po zapytaniu ofertowym i udało się osiągnąć niewiele wyższą cenę na zakup kamienia jak 

w zeszłym roku. Pan sołtys F. Furman zgłosił potrzebę naprawy drogi od SKR. Rozpoczęła się dyskusja 

na temat naprawy dróg. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:15. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


